
国金亚洲顾问公司董事周可祺先生于2023年12月16日应邀出席澳门中西创新学院之2023年毕业典礼
暨学位授予仪式。由澳门特别行政区社会文化司代表、教育及青年发展局局长龚志明先生，中央人民
政府驻澳门特别行政区联络办公室教育与青年工作部副处长徐之平先生，广东省教育厅原厅长、中西
创新学院校董罗伟其教授，广东省教育厅原副厅长、广东省高等教育学会会长魏中林教授，中西创新
学院校董会常务副主席、代校监华子锋先生，广东南博集团董事长代表、创新教育协会理事兼秘书周
二勇博士，以及中西创新学院校长仲伟合教授等师生代表出席了仪式。周先生也非常荣幸受邀为澳门
中西创新学院的上级主管机关—澳门创新教育协会的新任监事长一职。

GoldChess Director Mr. Danny Chau has been honorably invited by the Macau Innovation Education Association
(MIEA is the supervisory body of the Macau Millennium College MMC) to newly take the responsibility as the
Chair of Supervisory Committee of MIEA since 2023. And Mr. Chau was invited to attend the MMC Graduation
Ceremony 2023 on 16th December 2023 in MMC campus. The VIP Guests included Mr. Kong Chi Meng, the
Director of the Macau Education and Youth Development Bureau (represent for Secretary for Social Affairs and
Culture of Macau SAR Government), the representative of Liaison Office of the Central People’s Government in the
Macao SAR, the management of MMC etc. attended the ceremony.
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